
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 17/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

Αρ. απόφ. 487/2012                                                      
Π ε ρ ί λ η ψ η 

Αναβολή λήψης απόφασης επί του 15ου θέματος 
«Έγκριση ή μη επιβολής προστίμου στο Νικόλαο 
Ανδρεόπουλο του Ανδρέα, παραβάτη αυθαίρετης 
διαφήμισης». 

         Σήμερα 27 Αυγούστου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 23-8-2012 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Π. Παυλίδης, 9)Τ. 
Χατζηαθανασίου, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. Πουλασουχίδης, 12)Κ. 
Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Χ. Κούτρας, 15)Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Α. Καγκελίδης, 
18)Μ. Παπαϊωάννου, 19)Θ. Κορωνάς, 20)Γ. Κάκαρης, 21)Β. 
Παπαδόπουλος, 22)Κ. Κουτσαντάς, 23)Λ. Τσαβδαρίδης, 24)Α. 
Νεστορόπουλος, 25)Α. Γκαμπέσης, 26)Κ. Κοστογλίδου, 27)Β. 
Γιαννουλάκης, 28)Χ. Τσιούντας, 29)Ε. Γουναράς, 30)Γ. Σουμπέκας, 
31)Κ. Παναγιωτίδης, 32)Δ. Γκέκα, 33)Α. Παπαδόπουλος, 34)Γ. 
Μελιόπουλος, 35)Ι.Αγγέλογλου. 

Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 
Π.Τσαπαρόπουλος, Κ.Συμεωνίδης, 
Α.Βεσυρόπουλος, Σ.Κουμτσίδης, 
Ι.Σοφρόνωφ. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Παρών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσιου, Ε. Εμμανουηλίδης, 
Ι.Παπαδόπουλος, Ν. Αγγέλου. 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Δ. Κουλουριώτης, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. 
Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. 
Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Α.Παπαδόπουλος, Γ.Κάκαρης, Δ.Δάσκαλος και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, Μ.Σουμελίδης, Ν.Τσιαμήτρος και Θ.Κορωνάς. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 476/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Β.Γιαννουλάκης, Ε.Γουναράς και προσήλθε ο 
κ.Χ.Τσιούντας. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 478/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Μωυσιάδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 479/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Μ.Σουμελίδης και αποχώρησε η κ.Χ.Γαϊτάνου. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 484/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Β.Γιαννουλάκης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 485/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Ν.Τσιαμήτρος, Ε.Γουναράς, και αποχώρησαν οι 
κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης, Τ.Χατζηαθανασίου, Μ.Σουμελίδης και Κ.Κοστογλίδου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 486/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Α.Καγκελίδης, Ν.Τσιαμήτρος, 
Β.Γιαννουλάκης, Α.Λαζαρίδης, Ι.Αγγέλογλου και Δ.Δάσκαλος και προσήλθε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 487/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Γουναράς, Τ.Χατζηαθανασίου και Ν.Μωυσιάδης και 
προσήλθαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, Β.Γιαννουλάκης, Α.Λαζαρίδης, Θ.Κορωνάς. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 496/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Ι.Αγγέλογλου. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 497/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ν.Τσιαμήτρος, Δ.Δάσκαλος, Ν.Μωυσιάδης 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Παπαδόπουλος και Κ. Κουτσαντάς. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 501/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 512/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Τσιαμήτρος. 



 
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε το συμβούλιο να προταχθεί το 15ο θέμα του 2ου  

θέματος της ημερήσιας διάταξης,  ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου το από 2-7-2012 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ελισάβετ 
Αρχοντάκη, που έχει ως εξής: 

Η Δημοτική Αστυνομία Βεροίας μας απέστειλε τις παρακάτω Εκθέσεις 
Βεβαίωσης Παράβασης που αφορούν Παράνομη Αφισοκόλληση ή Αφισσορύπανση του  
αναφερόμενου  ιδιοκτήτη Ανδρεόπουλου Νικολάου του Ανδρέα , ΑΦΜ 044437717 για 
το κατάστημα ¨Αναμνήσεις¨. 
1. Η με αριθ.  πρωτ. 16/ 26-01-2012 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της Δημοτικής 
Αστυνομίας για αφισσορύπανση , καθώς τοποθέτησε αφίσες σε βιτρίνες κλειστών 
καταστημάτων με θέμα ¨Αναμνήσεις, Βέρα Λάμπρου 28-1-2012¨.  
2. Η με αριθ.  πρωτ. 23/ 02-02-2012 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της Δημοτικής 
Αστυνομίας για αφισσορύπανση , καθώς τοποθέτησε αφίσες σε βιτρίνες κλειστών 
καταστημάτων με θέμα ¨Αναμνήσεις, Sotis Boλάνης, Σάββατο 4 Φεβρουαρίου¨.  
3. Η με αριθ.  πρωτ. 28/ 10-02-2012 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της Δημοτικής 
Αστυνομίας για αφισσορύπανση , καθώς τοποθέτησε αφίσες σε βιτρίνες κλειστών 
καταστημάτων και σε κολώνες της ΔΕΗ με θέμα ¨Αναμνήσεις, Μαριάνθη Κεφάλα, 
Σάββατο 11 Φεβρουαρίου ¨.  
4. Η με αριθ.  πρωτ. 30/ 14-02-2012 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της Δημοτικής 
Αστυνομίας για αφισσορύπανση , καθώς τοποθέτησε αφίσες σε βιτρίνες κλειστών 
καταστημάτων, σε προσόψεις οικοδομών και σε κολώνες της ΔΕΗ με θέμα ¨Αναμνήσεις, 
Φλωρινιώτης Γιάννης και Αννούλα, Σάββατο 18 Φεβρουαρίου ¨.  
5. Η με αριθ.  πρωτ. 44/ 23-02-2012 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της Δημοτικής 
Αστυνομίας για αφισσορύπανση , καθώς τοποθέτησε αφίσες σε βιτρίνες κλειστών 
καταστημάτων, σε προσόψεις οικοδομών και σε κολώνες της ΔΕΗ με θέμα ¨Αναμνήσεις, 
Μαριάνθη Κεφάλα, Παρασκευή- Σάββατο¨.  
6. Η με αριθ.  πρωτ. 55/ 29-02-2012 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της Δημοτικής 
Αστυνομίας για αφισσορύπανση , καθώς τοποθέτησε αφίσες σε προσόψεις οικοδομών με 
θέμα ¨Αναμνήσεις, Έφη Θώδη , Σάββατο 3 Μαρτίου¨.  
7. Η με αριθ.  πρωτ. 68/ 13-03-2012 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της Δημοτικής 
Αστυνομίας για αφισσορύπανση , καθώς τοποθέτησε αφίσες σε βιτρίνες κλειστών 
καταστημάτων και σε τοίχους οικοδομών με θέμα ¨Αναμνήσεις, Αννέτα Μαρμαρινού , 
Σάββατο 10 Μαρτίου¨.  
8. Η με αριθ.  πρωτ. 73/ 14-03-2012 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της Δημοτικής 
Αστυνομίας για αφισσορύπανση , καθώς τοποθέτησε αφίσες σε βιτρίνες κλειστών 
καταστημάτων και σε τοίχους οικοδομών με θέμα ¨Αναμνήσεις, Στέλλα Μπεζαντάκου , 
Σάββατο 17 Μαρτίου¨.  
9. Η με αριθ.  πρωτ. 78/ 21-03-2012 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της Δημοτικής 
Αστυνομίας για αφισσορύπανση , καθώς τοποθέτησε αφίσες σε βιτρίνες κλειστών 
καταστημάτων, σε τοίχους οικοδομών  και σε κολώνες της ΔΕΗ με θέμα ¨Αναμνήσεις, 
Νάταλι, Πυροτέχνημα , Σάββατο 24 Μαρτίου¨.  
10. Η με αριθ.  πρωτ. 82/ 27-03-2012 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της Δημοτικής 
Αστυνομίας για αφισσορύπανση , καθώς τοποθέτησε αφίσες σε βιτρίνες κλειστών 
καταστημάτων και σε τοίχους οικοδομών με θέμα ¨Αναμνήσεις, Sotis Boλάνης, Σάββατο 
31 Μαρτίου¨.  
11. Η με αριθ.  πρωτ. 87/ 03-04-2012 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της Δημοτικής 
Αστυνομίας για αφισσορύπανση , καθώς τοποθέτησε αφίσες σε βιτρίνες κλειστών 
καταστημάτων,  σε προσόψεις  οικοδομών και σε στύλους της ΔΕΗ με θέμα 
¨Αναμνήσεις, Τζούλια Αλεξανδράτου Σάββατο 7 Απριλίου¨.  
12. Η με αριθ.  πρωτ. 98/ 17-04-2012 Έκθεση Βεβαίωσης Παράβασης της Δημοτικής 
Αστυνομίας για αφισσορύπανση , καθώς τοποθέτησε αφίσες σε βιτρίνες κλειστών 



καταστημάτων,  σε τοίχους οικοδομών με θέμα ¨Αναμνήσεις, ΟRIENTAL Χανουμάκια, 
Μ. Σάββατο & Κυριακή του Πάσχα¨.  

Σύμφωνα  με το αρθ 3 παρ. 1 προβλέπεται ότι « οι Ο.Τ.Α. α΄ βαθμού καθορίζουν 
στα διοικητικά όρια τους, επαρκείς και πρόσφορους χώρους , στους οποίους και μόνον 
επιτρέπεται να τοποθετούνται ειδικά  διαμορφωμένα πλαίσια για την προβολή των 
διαφημίσεων….».    

Επίσης σύμφωνα με το αρθ. 5 παρ. 1 του Ν. 2946/2001 «Για την υπαίθρια 
διαφήμιση απαιτείται προηγούμενη άδεια η οποία χορηγείται με απόφαση του 
Δημάρχου ή του Προέδρου της Κοινότητας, ύστερα από αίτηση που συνοδεύεται από τα 
απαραίτητα στοιχεία για τον προσδιορισμό του τέλους και προηγούμενη καταβολή του 
τέλους διαφήμισης που προβλέπεται στο αρθ. 15 του Β.Δ. 24.9/20-10-1958 ¨Περί 
Κωδικοποιήσεως εις Ενιαίον Κείμενον Νόμου των ισχυουσών διατάξεων περί των 
προσόδων των Δήμων και Κοινοτήτων¨  (ΦΕΚ 171 Α΄), όπως τροποποιήθηκε και ισχύει».      

Επίσης σύμφωνα με το αρθ. 5 παρ. 2 του Ν. 2946/2001 «Για την χορήγηση άδειας 
προβολής υπαίθριας διαφήμισης ή για την τοποθέτηση πλαισίων διαφημίσεων σε ιδιωτικό 
κτίριο ή οικόπεδο, απαιτείται επίσης και η προηγούμενη γνώμη του αρμοδίου Τοπικού 
Συμβουλίου Μνημείων του Υπουργείου Πολιτισμού, καθώς και η γνώμη της πρωτοβάθμιας 
Ε.Π.Α.Ε…….Οι γνώμες του προηγούμενου εδαφίου παρέχονται μέσα σε προθεσμία ενός 
μηνός από την υποβολή της σχετικής αίτησης. Αν παρέλθει άπρακτη η ανωτέρω προθεσμία, 
η άδεια εκδίδεται χωρίς τις γνώμες αυτές.». 

Τέλος σύμφωνα με το άρθ. 8 του Ν. 2946/2001 προβλέπεται ότι το Δημοτικό 
Συμβούλιο στα όρια του Δήμου του οποίου τελέστηκε η παράβαση με απόφασή του 
επιβάλει πρόστιμο που ανέρχεται από 500.000 δρχ. μέχρι 10.000.000 δρχ. ή 1.467,35 
ευρώ μέχρι 29.347,03 ευρώ, είτε στους διαφημιστές είτε στους διαφημιζόμενους που 
προβάλλουν υπαίθρια διαφήμιση εκτός των χώρων που καθορίζονται από τις διατάξεις 
του Ν. 2946/2001. 

Για όλες τις παραπάνω αναφερόμενες περιπτώσεις δεν έχει προηγηθεί από τον 
ενδιαφερόμενο κατάθεση αίτησης για άδεια υπαίθριας διαφήμισης και ως εκ τούτου δεν 
έχει χορηγηθεί σχετική άδεια. Άλλωστε οι αφίσες αναρτήθηκαν σε τοίχους οικοδομών, 
σε κλειστά καταστήματα  και σε κολώνες της ΔΕΗ πράγμα που απαγορεύεται από τις 
διατάξεις του Ν. 2946/2001.  

Σύμφωνα και με το αρθ. 8 παρ. 2 του Ν. 2946/2001 καλείται το Δημοτικό 
Συμβούλιο Βέροιας να καθορίσει το ύψος του προστίμου και να το επιβάλει  για κάθε 
μία από τις προαναφερθείσες περιπτώσεις  παραβάσεων για καμία εκ των οποίων δεν 
έχει εκδοθεί η σχετική άδεια υπαίθριας διαφήμισης.   

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Χατζηαθανασίου: Θα αποχωρήσω από την αίθουσα γιατί πληροφορήθηκα ότι 

είχαμε ειδική μεταχείριση για τον κ.Καραπαναγιωτίδη. 
Θεωρώ ότι πρέπει να αποχωρήσω. 
Πρόεδρος: Μη το κάνετε κ. συνάδελφε. Αντιλαμβάνομαι ότι είναι δύσκολα τα 

θέματα, αλλά αν ο καθένας μας καθορίζει έτσι τη στάση του, στο τέλος θα μείνουμε 
«τρεις κι ο κούκος». 

Εγώ δε θα αποχωρούσα ποτέ κ. Χατζηαθανασίου.   
Τσιλογιάννης: Το θέμα μας αφορά τον κ. Ν.Ανδρεόπουλο με δώδεκα Εκθέσεις 

Βεβαίωσης Παράβασης. 
Ν.Ανδρεόπουλος: Είμαι ιδιοκτήτης του μαγαζιού «Αναμνήσεις» εδώ και είκοσι 

πέντε χρόνια.  
Έχω προσωπικό που δεν πληρώνεται επειδή δεν έχουμε δουλειά.  
Πεινάμε!!! Έρχονται στο μαγαζί και παίρνουν χαρτζιλίκι, αν το καταλαβαίνετε. 
Έχουν να θρέψουν οικογένειες, δεν είναι μισθωτοί πλέον. Έρχονται για να πάρουν 

10-20 ευρώ. Βγήκατε να δείτε το βράδυ τι γίνεται; 
Ήμασταν 15 μαγαζιά και τώρα υπάρχει ένα μόνο κι αυτό υπολειτουργεί.  
Ζητάτε να σας πληρώσω, αλλά ξέρετε γιατί έκανα παράνομη αφισοκόλληση;  



Πρώτον, γιατί δεν υπάρχουν αρκετά ταμπλό. Δεύτερον, γιατί πεινάμε κι όποιος 
πεινάει κάνει πολλές φορές πράγματα αδιανόητα. Ούτε αμόρφωτος είμαι, ούτε 
ακοινώνητος. Ένα μεροκάματο θέλω να βγάλω. Δεν υπάρχουν αρκετοί διαθέσιμοι χώροι 
για διαφήμιση, γι’ αυτό βάλαμε κάποιες αφίσες σε τζαμαρίες καταστημάτων. 

Πλέον ούτε να κλείσουμε το μαγαζί μας δε μπορούμε, γιατί πρέπει να 
πληρώσουμε και δεν έχουμε χρήματα. Ένα μαγαζί έχει απομείνει ως κέντρο διασκέδασης. 

Όσοι από τους υπόλοιπους δουλεύουν και βάζουν αφίσες, δεν έχουν άδεια 
λειτουργίας ως κέντρα διασκέδασης, αλλά γι’ αυτό το θέμα κανείς δεν ενδιαφέρθηκε. Δε 
μας δίνει πλέον κανείς σημασία.  

Τι νομίζετε, ο κόσμος θα πάει στα κέντρα διασκέδασης να αφήσει λεφτά; Μα δεν 
έχει χρήματα. Οι συνάδελφοί μου πεινάνε. Δε βλέπετε τι γίνεται καθημερινά στην αγορά; 
Παλεύουμε για το χαρτζιλίκι, όχι για το μεροκάματο. Θέλω 5 άτομα και έρχονται 20, 
αρκεί να τους δώσω κάτι, για να πάρουν οτιδήποτε, έστω και τσιγάρα. Κάθε βράδυ μετά 
τη μία δεν κυκλοφορούν στη Βέροια ούτε τα σκυλιά.  

Δεν έχω άλλα λόγια να πω. Αν νομίζετε ότι είμαι παράνομος, τιμωρείστε με. Δεν 
έχω όμως λεφτά για να σας πληρώσω. 

Παυλίδης: Ενημερώθηκε ο κ.Ανδρεόπουλος μετά την πρώτη παράβαση; 
Το ποσό για κάθε παράβαση είναι περίπου 1.500€ και ο παραβάτης είναι να 

πληρώσει ένα τεράστιο πρόστιμο, περίπου 17.000€. Μήπως θα ήταν καλύτερα να 
αναβάλλουμε όλα τα αυτά τα θέματα από εδώ και πέρα; 

Τσιλογιάννης: Σε ότι αφορά την ενημέρωση για τις παραβάσεις, σας πληροφορώ 
ότι δεν προβλέπεται η ενημέρωση. Η νομοθεσία για τη διαφήμιση πρέπει να είναι γνωστή 
σε όλους. 

Βεβαίως τα πρόστιμα είναι αυτά που λέτε, Εγώ δε συμμετέχω στην ψηφοφορία, 
έχω τις ίδιες αναστολές με εσάς, αλλά η υπηρεσία έχει συντάξει τα εισηγητικά βάσει της 
κείμενης νομοθεσίας.    

Μελιόπουλος: Έχουμε το ηθικό δικαίωμα να επιβάλλουμε για τις ίδιες παραβάσεις 
άλλα πρόστιμα; Και μάλιστα κάποιον να τον αθωώνουμε και τους υπόλοιπους να τους 
επιβάλλουμε πρόστιμα; Αν μπορώ ως σύμβουλος να ζητήσω ονομαστική ψηφοφορία, 
μέχρι να τελειώσουν όλα τα σχετικά με αυτό θέματα, θα είμαι και θα ζητώ ονομαστική 
ψηφοφορία. 

Νεστορόπουλος: κ.Ανδρεόπουλε, γνωρίζατε ότι η αφισοκόλληση που κάνατε ήταν 
παράνομη;  

Ν.Ανδρεόπουλος: Το είπα από την αρχή ότι παρανόμησα. 
Ηλ.Τσιαμήτρος: Ως Πρόεδρος της Δ.Κ. Βέροιας, δικαιούμαι να έχω άποψη, αν και 

δεν έχω δικαίωμα ψήφου. 
Θα μιλήσω μόνο διαδικαστικά. Έχω την αίσθηση ότι ο κ. Παυλίδης έχει δίκιο. 

Αυτό που γίνεται πρέπει να σταματήσει. Δε μπορεί για το ίδιο παράπτωμα ένα μαγαζί να 
αθωώνεται και σε ένα άλλο να επιβάλλεται τόσο μεγάλο πρόστιμο, ανάλογα με το πόσοι 
είναι παρόντες και πόσοι έχουν βγει έξω. Θεωρώ αυτή την διαδικασία τουλάχιστον 
περίεργη. Ίσως σώσουμε τα προσχήματα αν αναβάλλουμε τα θέματα, έστω και τώρα. 

Ζητώ από τον κ.Θεοδωρίδη να το αποδεχτεί αυτό. 
Θεοδωρίδης: Δεν εισηγούμαι εγώ τα θέματα. 
Τσιλογιάννης: Λόγω της απουσίας της αντιδημάρχου κ. Αρχοντάκη, ανέλαβα τον 

άχαρο ρόλο της εισήγησης. Έτσι όμως όπως έχει διαμορφωθεί η κατάσταση, θεωρώ ότι 
είναι άδικο σε κάποιους να επιβάλλεται πρόστιμο και σε κάποιους να μην επιβάλλεται.  

Νομίζω, με όλο το σεβασμό, ότι αυτό δεν τιμά το Σώμα που ετεροπροσδιορίζεται 
και ψηφίζει διαφορετικά. Θεωρώ ότι για να σώσουμε την παρτίδα, θα έπρεπε να 
ξαναδούμε τα θέματα, ύστερα από όσα διατυπώθηκαν από όλους και επειδή δεν έχουμε 
τη γνωμοδότηση της νομικής υπηρεσίας. Να σώσουμε την αξιοπρέπεια όλων υμών, γιατί 
διαμορφώνεται μια επικίνδυνη κατάσταση που μπορεί να οδηγήσει σε κάτι άσχημο. 
Πρέπει να σκεφτούμε όλοι με πάρα πολύ μεγάλη συναίσθηση του τι θα κάνουμε και για 
τα επόμενα θέματα σε ότι αφορά τη διαφήμιση. 



Δήμαρχος: Επίσης, δε μπορεί να είναι στην αίθουσα κάποιοι που τηρώντας τα 
νόμιμα γίνονται κακοί ψηφίζοντας, για να λειτουργήσει ορθά το Δ.Σ. και κάποιοι 
«εξαφανίζονται» αποφεύγοντας με αυτόν τον τρόπο τη διαδικασία της ψηφοφορίας. Αυτό 
είναι άδικο για όλους.    

Τσιλογιάννης: Προτείνω να αναβληθούν όλα τα θέματα διότι κάποιοι αδικούνται. 
Δεν είναι δυνατόν, στα δύο θέματα που ψηφίστηκαν, ο ένας να αθωώνεται και 

στον άλλο να επιβάλλεται πρόστιμο.  
Γκαμπέσης: Έχουμε να ψηφίσουμε ανεξάρτητα μεταξύ τους θέματα, άσχετα αν 

έχουν παρεμφερές αντικείμενο. Είμαστε δημοτικοί σύμβουλοι με γνώση και επίγνωση της 
ευθύνης του καθένα μας.  

Όσοι κάθονται συνέχεια στη θέση αυτή, τα ψηφίζουν όλα σε αντίθεση με αυτούς 
που απουσιάζουν ή βγαίνουν έξω για τους δικούς τους λόγους. Το αποτέλεσμα είναι αυτό 
που καθορίζει το Συμβούλιο και κάθε θέμα ξεχωριστά. Δε μπορεί η μπάλα να τους 
παίρνει όλους ως ανεύθυνους ή μη σοβαρούς. Όλα τα θέματα θα έπρεπε να είχαν το ίδιο 
αποτέλεσμα από ηθική πλευρά, αλλά από πολιτική πλευρά, το καθένα διαφέρει από τα 
προηγούμενα. 

Επομένως, εκείνο που έχει σημασία είναι η διοίκηση να επεξεργάζεται καλά τα 
θέματα, έτσι ώστε να είναι πλήρη όταν κατατίθενται προς συζήτηση στο Δ.Σ. 

Δε μπορεί κάθε φορά να έχουμε το ίδιο πρόβλημα και να μην οδηγούμαστε 
πουθενά. Από την αρχή έπρεπε να αναβληθούν τα θέματα, να γίνουν ειδικές 
συνεδριάσεις, να πάρει την πολιτική ευθύνη το Δ.Σ. ότι από εδώ και πέρα θα 
λειτουργούμε έτσι και να έχουμε και ποινική ευθύνη όλοι μας, αν αυτό επιβάλλεται.       

Να πάρουμε μια πολιτική απόφαση και να πούμε ότι εμείς σα Δ.Σ. 
αναγνωρίζοντας ότι σύμφωνα με το νόμο και με τον τρόπο που λειτουργούμε είναι 
αδύνατο να συνεχιστεί αυτή η κατάσταση και συμφωνούμε σε κάποια συγκεκριμένα 
πράγματα και από εδώ και πέρα θα τα εφαρμόζουμε. Ας μας πάνε μετά όλους στα 
δικαστήρια. 

Δήμαρχος: Δε λύνονται έτσι αυτά τα ζητήματα. Οι τροπολογίες γίνονται στη 
Βουλή, όχι εδώ. Οι δικές μας αποφάσεις λαμβάνονται με βάση τους υφιστάμενους 
νόμους. Δε μπορούμε να κάνουμε κάτι άλλο.  

Αν πάρουμε μια παράνομη απόφαση, τότε θα μας επιστραφεί από την Περιφέρεια. 
Είναι σα να κοροϊδεύουμε τους ανθρώπους. 

Αυτή τη στιγμή είναι άδικο να συνεχίζουμε αυτή τη διαδικασία. Προτείνω λοιπόν 
αναβολή αυτού του θέματος και όλων των υπόλοιπων σχετικών θεμάτων. Να έρθει και η 
γνωμοδότηση των νομικών συμβούλων, γιατί αυτά τα εισηγητικά υποβάλλονται έτσι από 
πάντα. Βασίζονται στον ίδιο νόμο. Ο νόμος είναι «στραβός». Υπάρχουν προβλήματα. 

Τσιούντας: η πρόταση της Δημάρχου δε με βρίσκει σύμφωνο. Έχουμε συζητήσει 
για τρεις εταιρίες μέχρι στιγμής και τώρα θα πούμε ότι δε μπορεί να συνεχιστεί η 
διαδικασία για τους υπόλοιπους. Δηλαδή η απόφαση που έχει καταγραφεί στα πρακτικά 
μπορεί να αναβληθεί; 

Εδώ έχουν κρατηθεί πρακτικά, έχουν μαγνητοφωνηθεί οι θέσεις μας και οι 
ψηφοφορίες. Είναι δυνατόν να γίνει αυτό το πράγμα; Θα πρέπει να συνεχίσουμε. 

Αν προτείνει κάποιος για να αναβάλλουμε τα υπόλοιπα θέματα για κάποια άλλη 
στιγμή, να το κάνουμε.  Δεν μπορούμε όμως να διαγράψουμε τις αποφάσεις που έχουμε 
ήδη πάρει, γιατί μας έχουν καταγράψει. 

Δήμαρχος: Συγγνώμη, δεν εννοούσα ότι μπορούν να διαγραφούν αποφάσεις του 
Δ.Σ. Δεν έχω πει κάτι τέτοιο. Είναι δυνατόν να πω ότι μπορούν να διαγραφούν αποφάσεις 
του Δ.Σ.; Πιστεύετε ότι μπορεί να γίνει τίποτε άλλο πλην των νομίμων; Απλώς θα πρέπει 
να κατανοήσουν οι συνάδελφοι ότι δε γίνονται έτσι οι ψηφοφορίες, ούτε λαμβάνονται 
έτσι οι αποφάσεις. 

Λαζαρίδης: Αν έρχονταν εδώ πολεοδομικές παραβάσεις και μαζεύονταν 
ηλικιωμένοι άνθρωποι, ανήμποροι, κατηγορούμενοι για μια μικρή προσθήκη, τι θα 
κάναμε; Προφανώς τα νόμιμα. Εδώ όμως τώρα δεν κάνουμε τα νόμιμα.  



Ξέρετε πόσοι για τα αυθαίρετα επικαλούνται την άγνοια νόμου και αναρωτιούνται 
αν έπρεπε να βγάλουν άδεια;  

Πρόεδρος: Η τάξη των πραγμάτων επιβάλλει τα εξής: Αν αποφασίζουμε για τα 
επόμενα θέματα αναβολή, είναι στη διακριτική ευχέρεια του Δ.Σ. Για τις προηγούμενες 
αποφάσεις θα ζητήσουμε σε επόμενη συνεδρίαση να ανακληθούν για να υπάρχει 
ισονομία για όλα τα θέματα ιδίου αντικειμένου. Οι προηγούμενες αποφάσεις έχουν 
κανονικά ληφθεί, έχουν καταγραφεί, αλλά μπορούν μελλοντικά να ανακληθούν στο 
όνομα της ίσης μεταχείρισης.  

Προτάθηκε από τη Δήμαρχο για τα υπόλοιπα θέματα η αναβολή τους. 
Θεοδωρίδης: Εγώ πιστεύω ότι εδώ μέσα δεν έχουμε όρεξη να αποφασίσουμε απλά 

και λογικά. Την επόμενη φορά πάλι τα ίδια θα λέμε. Κάποιοι πάλι θα λακίσουνε και 
κάποιοι θα μείνουν εδώ μέχρι τέλους. Κάποια στιγμή όμως πρέπει να τελειώνουμε, είτε 
πιστεύουμε στους νόμους, είτε δεν πιστεύουμε.  

Δέχομαι να αλλάξουν οι νόμοι, όπως είπε η Δήμαρχος. Ποτέ δεν μίλησα για ύψος 
προστίμων. Κανείς δε συζήτησε το θέμα τι γίνεται με αυτούς τους κυρίους όταν 
ειδοποιούνται να κατεβάσουν τις αφίσες. 

Δήμαρχος: Πρόεδρε να γίνει αναβολή των θεμάτων και να έρθει γραπτή 
γνωμοδότηση των νομικών στο συμβούλιο σε επόμενη συνεδρίαση. 

Πρόεδρος: κ. Θεοδωρίδη, πρέπει να γνωρίζετε ότι πέρα από τους νόμους 
υπάρχουν και οι άνθρωποι. Οι τελευταίες κραυγές απόγνωσης του κ. Ανδρεόπουλου και 
του κ. Έξαρχου προηγουμένως, βάζουν κάποια ηθικά διλλήματα σε όλους μας. 
Αναμφισβήτητα όλοι έχουμε την αγωνία να είμαστε σύννομοι, όμως δε διακυβεύεται το 
σύμπαν της πόλης, αν πάμε σε μια επόμενη συνεδρίαση με όλα αυτά που ειπώθηκαν από 
πολλούς.  

Μιλώ καθαρά από την ανθρώπινη πλευρά, γιατί εδώ δεν είμαστε για να κλείνουμε 
καταστήματα και να στερούμε το ψωμί σε κάποιους ανθρώπους.  

Τυπικά δε νοείται άγνοια νόμου από τον πολίτη, ξέρουμε όμως ποια είναι η 
πραγματικότητα. Μπορείς να το πεις αυτό σε έναν αγρότη ή σε έναν επαγγελματία που 
ασχολείται μόνο με τη δουλειά του;  

Επαναλαμβάνω, προτάθηκε από τη Δήμαρχο για τα υπόλοιπα θέματα η αναβολή 
τους. 

Μελιόπουλος: Μπορώ να ζητήσω ονομαστική ψηφοφορία για το θέμα αυτό; 
Πρόεδρος: Βεβαίως και μπορείτε. 
Μελιόπουλος: Ζητώ ονομαστική ψηφοφορία επί της πρότασης της Δημάρχου για 

την αναβολή. 
Κορωνάς: Πρόεδρε, προέκυψε ένα πρόβλημα επαγγελματικό, γι’ αυτό και έλειψα 

για ένα μικρό χρονικό διάστημα. Ζητώ συγγνώμη από το σώμα αλλά θα απέχω από την 
ψηφοφορία, καθώς δεν έχω παρακολουθήσει καθόλου τη συζήτηση που προηγήθηκε. 

Πρόεδρος: Το διευκρινίζω ξανά. Η πρόταση της Δημάρχου είναι να αναβληθούν 
όλα τα υπόλοιπα θέματα που είναι σχετικά με την επιβολή προστίμου σε παραβάτες 
αυθαίρετης διαφήμισης, για επόμενη συνεδρίαση του Δ.Σ., όταν θα έχουμε και τη σχετική 
γνωμοδότηση των νομικών συμβούλων. 

Επαναλαμβάνω, δεν αποσύρονται τα θέματα, αναβάλλονται για να επανέλθουν. 
Κ. Μελιόπουλε, το αίτημά σας για ονομαστική ψηφοφορία γίνεται δεκτό. Η 

γραμματέας θα εκφωνεί ένα - ένα τα ονόματα με βάση την εκλογή τους και θα ψηφίζετε 
ονομαστικώς υπέρ ή κατά της πρότασης της Δημάρχου για την αναβολή των  θεμάτων. 
Παρακαλώ ν’ αρχίσει η ονομαστική ψηφοφορία. 

Στη συνέχεια η γραμματέας φώναζε τα ονόματα του συμβούλων και αυτοί 
δήλωναν την παρουσία τους και αν υπερψηφίζουν ή καταψηφίζουν την παραπάνω 
εισήγηση. Έτσι: 

Υπέρ της πρότασης ψήφισαν δεκαπέντε (15) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: 
Π.Παυλίδης, Θ. Αγγελίνας, Λ.Πουλασουχίδης, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Χ.Γαϊτάνου, 



Α.Καγκελίδης, Μ.Παπαϊωάννου, Β. Παπαδόπουλος, Γ.Κάκαρης, Κ.Κουτσαντάς, 
Α.Γκαμπέσης, Β.Γιαννουλάκης, Γ.Σουμπέκας, Δ.Γκέκα, Α.Παπαδόπουλος.   

Λευκή ψήφο έδωσαν πέντε (5) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Θ. Θεοδωρίδης, Α. 
Λαζαρίδης, Κ.Βοργιαζίδης, Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Α. Νεστορόπουλος, 
Χ.Τσιούντας. 

Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Χ.Κούτρας και Γ.Μελιόπουλος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 2-7-2012 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ελισάβετ Αρχοντάκη. 
2.- Τις υπ’ αριθ. 16/26-1-2012, 23/2-2-2012, 28/10-2-2012, 30/14-2-2012, 44/23-2-2012, 
55/29-2-2012, 68/13-3-2012, 73/14-3-2012, 78/21-3-2012, 82/27-3-2012, 87/3-4-2012, 
98/17-4-2012 εκθέσεις βεβαίωσης παραβάσεων της Δημοτικής Αστυνομίας Δ.Βέροιας. 
3.- Ότι ο παραπάνω προέβη σε αυθαίρετη διαφήμιση του καταστήματος 
«ΑΝΑΜΝΗΣΕΙΣ», τοποθετώντας αφίσες σε στύλους εγκατάστασης κοινής ωφέλειας 
(Δ.Ε.Η.), βιτρίνες κλειστών καταστημάτων, και σε προσόψεις και τοίχους οικοδομών. 
4.- Την πρόταση της Δημάρχου. 
5.- Το αποτέλεσμα της ονομαστικής ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), των 
άρθρων 3,5 και 8 του Ν.2946/2001 και του άρθρου 96 του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Αναβάλλει τη λήψη απόφασης επί του 15ου θέματος «Έγκριση ή μη επιβολής 

προστίμου στο Νικόλαο Ανδρεόπουλο του Ανδρέα, παραβάτη αυθαίρετης διαφήμισης», 
προκειμένου να γνωμοδοτήσει σχετικά το Γραφείο Νομικών Συμβούλων του Δ.Βέροιας. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  487 / 2012 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης     
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ε. Εμμανουηλίδης  
Π. Παυλίδης  Ι. Παπαδόπουλος  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  18-09-2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  
  

 
 
 
 


